

Tsinghua China Law Review

Tsinghua China Law Review Submissions Call

The *Tsinghua China Law Review* (“TCLR”), ISSN: 2151-8904, is the first student-run, English-language journal of legal scholarship published by a mainland Chinese university. Established in 2008, the TCLR is dedicated to advancing the global academic discussion of all issues relating to China law. Over the past decade, we published carefully selected scholarly articles and notes biannually in the United States. These articles are included in renowned databases including HeinOnline, LexisNexis, Westlaw, Vlex and ChinalawInfo. Since 2016, the TCLR has been indexed by ESCI. In 2017, the impact factor and journal cites of the TCLR ranked 1st among English law journals in mainland China and 9th among English journals in the field of Asian law (source: 2017 Washington & Lee Law Journal Rankings). In July 2023, the TCLR will publish Volume 15, Issue 2. We sincerely encourage scholars and legal practitioners to submit original articles on topics relating to China law.

《清华中国法律评论》(ISSN: 2151-8904) 是中国大陆首家由高校出版、学生自主运作的全英文法律学术期刊。自 2008 年创刊以来, 本刊一直致力于在全球层面促进有关中国法律问题的学术研讨。在过去十年间, 本刊每年在美国出版两期精心挑选的学术文章和评注, 并被 HeinOnline、LexisNexis、Westlaw、Vlex 和北大法宝等著名数据库收录。本刊自 2016 年起被 ESCI 收录。2017 年, 本刊影响因子数量与被引数量在中国大陆英文法学期刊中排名第一, 在亚洲法领域英文法学期刊中排名第九 (数据来源: 2017 年 Washington & Lee 法学期刊排名)。2023 年 7 月, 本刊将出版第 15 卷第 2 期, 现向法学学者与法律实务工作者诚挚征集探讨中国法律问题的原创文章。

Length and Forms of Submissions/字数和体裁

Academic articles within the range of 10,000 to 20,000 words by scholars and legal practitioners.

For more submission guidelines, please visit

<http://www.tsinghuachinalawreview.org/submissions/>.

Articles of past issues are available at

<http://www.tsinghuachinalawreview.org/issues>.

法学学者、法律实务工作者撰写的学术论文 (10,000-20,000 词)。

关于投稿指南详情, 请访问 <http://www.tsinghuachinalawreview.org/submissions/>。

样例详见往期文章 <http://www.tsinghuachinalawreview.org/issues>。

Language of Publication/文章语言

English.

英文。

Tsinghua China Law Review

Schedule/投稿时间

This submissions call will close on April 1, 2023.

本次征稿将于 2023 年 4 月 1 日结束。

Citation Style/注释规范

The TCLR uses the 21th edition of The Bluebook Uniform System of Citation. Please refer to www.legalbluebook.com for detailed information on the citation style.

本刊的注释规范使用第 21 版 The Bluebook 统一注释体系。具体注释规范请查询网站 www.legalbluebook.com。

Submissions/投稿方式

Manuscripts should be submitted through:

- 1) Scholastica (URL: <https://tsinghuaclr.scholasticahq.com/>); or
- 2) email to tsinghuaclr@gmail.com.

来稿请通过以下任一方式提交：

- 1) Scholastica (网址: <https://tsinghuaclr.scholasticahq.com/>) ;
- 2) 发送邮件至 tsinghuaclr@gmail.com。

-END OF DOCUMENT-